


 广州乐浦机械有限公司成立于 1998 年，工厂位于广州市黄埔区，毗邻多家世界 500 强企
业。乐浦机械专注于集装式机械密封、干气密封和机械密封的生产，现已成为中国密封领域的
著名品牌。

乐浦机械拥有标准的现代化自动化厂房，几十台世界先进水平的数控加工中心和各类先进
加工设备，以及专业的干气密封测试系统和集装式机械密封测试平台，我们的工程师均具备非
常丰富的干气密封和机械密封的设计、生产和维修经验。25 年来，已经为众多国内外客户提供
优质的密封产品和服务，我们的客户涵盖石油、化工、食品、能源、机械等多个领域，绝大多
数都是世界 500 强企业。

欢迎国内外客户咨询干气密封和机械密封业务。

Guangzhou Lepu Machinery Co., Ltd. was established in 1998. The factory is located in Huangpu 

District, Guangzhou City, adjacent to many Fortune 500 companies. We specialize in the 

production of cartridge mechanical seals, dry gas seals and mechanical seals, and have become a 

famous brand in the field of sealing in China.

Lepu Machinery has a standard modern automated workshop, dozens of world-leading CNC 

machining centers and various advanced processing equipment, as well as a professional dry gas 

seal test system and a cartridge mechanical seal test platform. Our engineers are equipped with 

very Rich experience in the design, production, and maintenance of dry gas seals and mechanical 

seals. Over the past 25 years, we have provided high-quality sealing products and services to 

many domestic and foreign customers. Our customers cover petroleum, chemical, food, energy, 

machinery, etc. Many of them are Fortune 500 companies.

Welcome customers at home and abroad to inquire about dry gas seal and mechanical seal 

business.

广州市乐浦机械有限公司
Guangzhou Lepu Machinery Co., Ltd.
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丁晴橡胶 NBR

 耐油、耐压、耐磨、弹性好、强度高；适用于 -20℃ ~ 100℃的清水、油、醇等介质

 Resistant to oil, pressure and wear, good elasticity and mechanical strength;

  Applicable to the mediums including water, oil, alcohol, etc from -20℃ to 100℃

乙丙橡胶 EPDM

 耐热、耐气候性好、抗臭氧和各种化学药品；适用于 -35℃ ~ 150℃的含弱碱的介质

 Resistant to high or low temperatures, ozone and chemicals;

  Applicable to weak acids with temperatures from -35℃ to 150℃

氟橡胶 Viton

 耐热、耐油、耐药品性好、耐中等酸碱；适用于 -20℃ ~ 180℃各种腐蚀性介质

 Resistant to heat, oil, medicine and chemical reagents, acid and alkali withmedium corrosive  

  degrees; Applicable to the corrosive mediums from20℃ to 180℃

硅橡胶 Silica Gel

 耐臭氧老化、光老化、耐醋酸、氨水、乙醇；适用于 -50℃ ~ 210℃的醇、碱介质

 Resistant to ozone,aging, acetic acid,ammonia and alcohol;

  Applicable to alcohol, alkali, etc from -50℃ to 210℃

氯醇橡胶
Chlorinated Rubber

 耐氟里昂、石油；适用于 -30℃ ~ 130℃的无机酸、碱介质

 Resistant to Freon, petroleum; 

  Applicable to inorganic acid, alkali, running from -30℃ to 130℃

全氟橡胶 FFKM

 耐油、耐药品性、耐水蒸气性、几乎耐所有化学腐蚀；适用于 -20℃ ~ 320℃的各种化学腐蚀性介质

 Resistant to oil, chemical, water vapor resistance;

  Applicable to various chemical corrosive media from -20°C to 320°C

四丙氟橡胶 AFLAS

 耐高温、抗老化、耐酸碱腐蚀、耐高温水蒸气；适用于 -30℃ ~ 230℃的各种腐蚀性介质

 Resistant to oil, pressure and wear, good elasticity and mechanical strength;

  Applicable to various corrosive media from -30°C to 230°C
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